
 

Školská rada při Základní škole Třeboň, Na Sadech 375 

Zápis 

ze 7. zasedání školské rady konaného dne 24. 10. 2013 

Přítomní členové: 

D. Kleindienstová, Mgr. T. Jenisová, Mgr. E. Marešová, Mgr. Š. Řepová, Bc. M. Pfeiferová 

Omluveni: Ing. J. Houdek 

Host: Bc. Mgr. J. Polčáková 

Program: 

1. Zahájení 

2. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy ve školním roce 2012/2013  

3. Informace o novinkách ve výuce pro školní rok 2013/2014 

4. Informace o změnách ve školní jídelně pro školní rok 2013/2014 

5. Různé 

Ad 1) Zahájení 

Předsedkyně školské rady Mgr. T. Jenisová svolala zasedání školské rady, které zahájila v 16°° v zasedací místnosti 

školy ZŠ Na Sadech v Třeboni a omluvila Ing. J. Houdka. Poté školská rada začala projednávat jednotlivé body 

programu. 

Ad 2) Schválení výroční zprávy o činnosti školy ve školním roce 2012/2013  

Paní ředitelka seznámila školskou radu s výroční zprávou o činnosti školy. Výroční zpráva byla projednána a 

schválena. Pro 5, proti 0. 

Ad 3) Informace o novinkách ve výuce pro školní rok 2013/2014 

Paní ředitelka seznámila školskou radu s novinkami nejen ve výuce pro letošní školní rok. Během letních prázdnin 

byla vybudována odborná učebna fyziky a chemie, nová učebna pro výuku domácnosti (kuchyňka), byla 

zmodernizována učebna počítačů a přibyly nové SMART tabule. Dále se škola zapojila do nových projektů – Ovoce 

do škol, Finanční gramotnost. 

Ad 4) Informace o změnách ve školní jídelně 

Vedení školy seznámilo členy školské rady se změnami ve školní jídelně:  

 - od nového školního roku byl zaveden objednávkový systém,  

 - školní jídelna získala 4. místo v celorepublikové soutěži „ O nejlepší školní oběd“ 

- novinkami pro letošní školní rok („Svatomartinské posvícení“,….) 

Ze stran rodičů bylo vzneseno několik dotazů (týkaly se např. kvality jídla, frekvence obměny jídelníčku), které byly 

vedením školy uspokojivě zodpovězeny. Školní jídelna provozuje nově bufet v ZŠ Na Sadech. 

Ad 5) Různé  

Školská rada se dále zabývala návrhem p. ředitelky zřídit na webových stránkách školy „Knihu návštěv“, do které by 

mohli návštěvníci jídelny zaznamenávat připomínky ke kvalitě pokrmů ve školní jídelně i další podněty a návrhy. Žáci 

2. stupně budou mít možnost V CAMBRIDGE ENGLISH udělat si mezinárodní testy z anglického jazyka. 

Mgr. Terezie Jenisová (předseda ŠR)    Mgr. Štěpánka Řepová (pověřený člen ŠR) 

 

_____________________________    __________________________________ 

 

Originál zápisu školské rady je uložen u předsedy školské rady. 


